

牌照號碼：

Licence No. : _____

香港特別行政區政府

THE GOVERNMENT OF THE HONG KONG SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION

娛樂特別效果發牌監督

Entertainment Special Effects Licensing Authority (ESELA)

固定煙火特別效果物料貯存所牌照

Non-movable PSEM Store Licence



Template

第 1 部分 - 固定貯存所詳情

Part 1 - Details of the Non-movable Store

按照《娛樂特別效果條例》第 560 章第 24(4)條，我特此准許本牌照持有人，任用在第 3 部分名列的負責人，並在不超过貯存所最高貯存容量下，貯存第 4 部分訂明的煙火特別效果物料於第 5 部分訂明的地點內。此牌照有效期 —

Pursuant to section 24(4) of the Entertainment Special Effects Ordinance (Cap. 560), I hereby authorize the person holding this licence to engage the operator-in-charge named in Part 3, and to store the pyrotechnic special effects materials listed in Part 4, subject to the maximum storage capacity specified therein, at the location specified in Part 5. This licence is valid for the period —

由 _____ 至 _____
between: _____ and _____

此許可證是受以下第 2 至第 7 部分訂定的其他條款及條件所規限。
This licence is issued subject to other terms and conditions specified in Parts 2 to 7 below.

檔案編號：
File Reference: _____

簽發日期：
Date of issue: _____



授權人簽名
Authorized Signatory

第 2 部分 - 持牌人詳情

Part 2 - Details of the Holder of Licence

姓名/公司名稱：
Name: _____ 傳真號碼：
Fax No.: _____

公司負責人姓名：
Name of the Person-in-charge: _____ 電話/手提電話號碼：
Tel./ Mobile No.: _____

通訊地址：
Correspondence Address: _____

第 3 部分 - 負責人詳情

Part 3 - Details of the Operator-in-charge

負責人姓名：
Name of Operator-in-charge: _____

牌照號碼：
Licence No.: _____ 電話/手提電話號碼：
Tel./ Mobile No.: _____

第 4 部分 - 擬貯存的煙火特別效果物料詳情

Part 4 - Details of the Pyrotechnic Special Effects Materials (PSEM) to be stored

任何時間內只可貯存下列其中一項(本監督已認可/已登記)的煙火特別效果物料
Only one of the following types of PSEM (Approved / Registered by this Authority) may be stored at any one time

| 煙火特別效果物料種類 <u>Type of PSEM</u> | 危險性分類 <u>HCC</u> | 最高數量 <u>Maximum Quantity</u> |
|-----------------------------------|---------------------|---------------------------------|
| | | |

貯存所最高貯存容量(爆炸品淨量):
Maximum storage capacity of the store in terms of net explosive quantity (NEQ): _____ 公斤
kg

Template